

親愛的客户:

我們回來了!這次以盛大的方式回歸,舉行為期兩天的拍賣,為您展示超過1,500個拍品,估計總值達5,000萬港幣(600萬美元),於9月26日(星期五)和27日(星期六)進行。週末的活動以一場特別的週五晚間拍賣開始,主打主席的無瑕珍藏,他的重磅回歸為我們2025年秋季香港拍賣拉開帷幕!如果您在尋找完美的頂級Bordeaux 箱裝酒,那就沒錯了!星期六拍賣繼續,為您展示包括「兩十年的精心收藏」、「美好事物的收藏家」等傑出收藏,我們還特別為您加入了精彩的烈酒選擇,尤其是 Karuizawa:神秘的日本單一麥芽威士忌。

主席的無瑕珍藏將於週五晚上的拍賣中拉開序幕,共有近五百個令人驚嘆的拍品(1-485號)!這是全球最重磅的私人收藏之一,我們有幸對其非常熟悉。我曾與他本人共飲數十次,每次都令人振奮,包括一些我最難忘的用餐經歷!主席的第一愛好是 Bordeaux,他建立了一個令人驚嘆的酒窖,深度和來源無與倫比,收藏了眾多大瓶裝和來自一等酒莊的非凡酒款,以及來自其他頂級葡萄酒產區的壯觀收藏。大部分酒款狀態極佳,許多仍在原木箱中。事實上,主席與所有頂級酒莊的關係非常密切,他們每年都期待著他的訂單,常常以舊年份的酒款作為回報。

此次拍賣的主要部分是 Bordeaux,總共超過400個拍品,幾乎全部在原包裝中,包括大量大瓶裝,且所有酒款均存放在理想的溫控條件下!其中不乏經典酒款——Cheval Blanc 從1982年至2013年,Lafite Rothschild 涵蓋1982年至2014年的傳奇年份,Latour 則有1982年、1990年、2005年、2009年和2010年的巨作,Haut Brion 則以四十六個拍品展現其深度,還有 Mouton Rothschild 和 Pétrus 的精彩表現!圍繞這些明星酒款,還有來自Angélus、Margaux、Palmer、Vieux Château Certan 等的更多珍品。隨之而來的甜蜜安可是二十五個 d'Yquem 的拍品,包括戰後珍品的原裝箱和永恆年份如1967年和1975年。Bordeaux 萬歲(它絕對會如此!)Burgundy 也大放異彩,由二十多個 DRC 的拍品引領——包括稀有的大瓶裝 La Tâche——與 Domaine Leroy 的精選酒款,同時羅納河產區則貢獻了 Beaucastel、Guigal 和 Chapoutier。這樣的收藏一代才有一次,我們很高興能繼續為您提供!

星期六的拍賣以「兩十年的精心收藏」(拍品486-595)精彩開場。這位收藏家在過去的二十年裡懷著熱情和細心建立了他的酒窖,並對 Bordeaux 的一等酒莊,尤以 Mouton 和 Lafite 為最,懷有深厚的熱愛。酒款狀態極佳,許多仍在原包裝中,且均來自可靠的英國商家和領先的拍賣行,之後轉移至專業存儲。該收藏以五十二款 Bordeaux 開場,Mouton 以2015年和2016年的三瓶裝及六瓶裝原裝木箱為主,Lafite 則提供備受讚譽的2000年份的六瓶原裝木箱。Margaux 由1996年的十二瓶原裝木箱代表,另外還有一箱2009年的 Pavie 和2016年及2017年的 Bordeaux Collection Group Duclot 的原裝木箱。更多亮點來自 Angélus、Cos d'Estournel 和Lafleur。Burgundy 也同樣令人愉悅,包括六瓶2009年的 D'Auvenay Bonnes Mares、十二瓶2009年的 Cathiard Romanée St. Vivant 的原箱,以及六瓶2011年的 D'Auvenay Chevalier Montrachet 的原裝木箱!新世界也展現了其存在,帶來了來自 Abreu、Araujo、Aubert、Bond、Colgin、Opus One、Peter Michael 和 Screaming Eagle 的著名加州酒款,展現了兩十年高水平收藏的廣度和深度!

接下來是**「美好事物的收藏家」(拍品819-876)**,帶來了五十八款以精彩的 Bordeaux 為主的酒款。我們非常高興歡迎這位長期收藏家再次回歸,他的品味無與倫比——不僅在葡萄酒方面,還包括藝術、手錶和生活中的美好事物。他花費數十年只從有良好來源和證明的渠道進行收購,他的酒窖反映了對卓越的深刻承諾。古老的



珍品設定了基調,包括1952年和1959年 La Mission,1926年、1929年、1934年、1957年和1961年 Latour,1961 年 Mouton, 1959年和1967年 Palmer, 以及1964年 Petrus!!!哇!!更多現代經典緊隨其後,包括一箱1982 年 Petrus、1989年和2000年 La Mission、1986年 Lafite、2003年 Latour 和2010年 Mouton。Burgundy 同樣引人 入勝,追溯至1959年的 Clos du Tart 和1978年的 Bouchard Chambolle Musigny Les Charmes, 並延續至1990年 的 **DRC** La Tâche、2009年的 **Groffier** Bonnes Mares、2014年的 **Leflaive** Bâtard Montrachet,以及2018年和 2019年的 Rousseau Gevrev Chambertin Clos St. Jacques 的1.5升裝!加州則以1980年代和1990年代的稀有五 升 Dunn Howell Mountain 畫上完美的句號!這是來自一個卓越酒窖的非凡提供——每瓶酒均出自專業酒窖, 美麗非凡!

烈酒收藏家們請注意!我們將為您獻上重磅級 Karuizawa:神秘的日本單一麥芽威士忌,拍品編號943-1043 。Karuizawa 於1955年在淺間山腳下成立,是日本最小且要求嚴格的釀酒廠,採用傳統的蘇格蘭工藝,使用從 蘇格蘭進口的銅製蒸餾器和 Golden Promise 大麥,這種低產高質的品種是 Macallan 獨家使用的。Golden Promise 帶來了豐富的油脂和濃郁的風味,結合在來自西班牙的歐洲橡木雪莉酒桶中熟成,使 Karuizawa 威 十忌具有其標誌性的深度、強度和黑色樹脂特性。生產保持手工藝和小規模,直到2000年停產,之後酒廠被拆 除,留下有限的酒桶,這些酒桶後來成為全球最稀有和最受追捧的威士忌之一。在過去的二十年裡,Karuizawa 已經成為一種文化現象,在拍賣會上創下了價格成交紀錄,而這次寄售為您提供了一個難得的機會,可以將這 些逐漸消失的珍品收入囊中——來自日本最傳奇和最嚴格的釀酒廠的歷史,直到現在仍保存在專業存儲中。亮 點包括1994年的 Noh Cask #7640 以及完整的 Sumo 48 Wrestlers 套裝!除此之外還有**拍品1044**,歷史悠久、精 美絕倫的1951年 Macallan!

在9月26日和27日,歡迎您直播參與香港的盛大秋季拍賣,為您獻上最優質和稀有的葡萄酒!祝您健康,乾杯!

酒後叶真言

John Kapon

Acker Merrall & Condit Companies主席



Dear Client,

We're back! And back in a big way with a two-day auction, presenting more than 1,500 lots estimated at HK\$50 million (US\$6 million), on Friday and Saturday, September 26 and 27. The weekend begins with an extraordinary Friday evening devoted exclusively to The Immaculate Collection of the Chairman, who returns to inaugurate our first Hong Kong auction of the fall 2025 season! If you are looking for pristine cases of top Bordeaux, look no further! Saturday continues to thrill with a showcase of remarkable collections, including Two Decades of Meticulous Collecting, A Collector of All Things Beautiful, and we have added a spectacular selection of spirits featuring Karuizawa: The Mythical Japanese Single Malt.

The Immaculate Collection Of The Chairman kicks things off on Friday night with nearly five hundred stunning offerings in **lots 1-485**! This is one of the most important private collections in the world, and one we have the privilege of knowing quite well. I have drunk with him personally on dozens of occasions, and it has always been thrilling, including some of my



most memorable meals ever! The Chairman's first love is Bordeaux, and he has built a cellar of staggering depth and provenance including numerous large formats and extraordinary bottles from First Growths in addition to his spectacular collection from other top wine regions. Most wines are in outstanding condition, many in original wood cases. Indeed, The Chairman is on a first name basis with all the Top Chateaux in Bordeaux, who eagerly await his order every vintage, often rewarding him with back vintages.

The majority of this offering is Bordeaux, over 400 lots in all, virtually all in original packaging, including a plenitude of large formats, and all stored under ideal temperature-controlled conditions! Icons abound—Cheval Blanc from 1982 through 2013, Lafite Rothschild spanning legendary vintages from 1982 to 2014, Latour with titans from 1982, 1990, 2005, 2009, and 2010, Haut Brion in depth with forty-six lots, and commanding showings of Mouton Rothschild and Pétrus!! Surrounding these stars are further treasures from Angélus, Margaux, Palmer, Vieux Château Certan, and many more. A sweet encore follows with twenty-five lots of d'Yquem, including postwar gems in original cases and immortal vintages such as 1967 and 1975. Long live Bordeaux (and it most certainly will!) Burgundy also shines, led by two dozen lots of DRC—including rare methuselahs of La Tâche—and selections from Domaine Leroy, while the Rhône contributes with Beaucastel, Guigal, and Chapoutier. A collection of this scope appears once in a generation, and we are thrilled to continue to offer it to you!

Saturday starts off superbly with **Two Decades Of Meticulous Collecting** in **lots 486-595**. This collector has spent the past twenty years building a cellar with passion and care, as well as an abiding love for the First Growths of Bordeaux, most notably Mouton and Lafite. The wines are in outstanding condition, many in original packaging and all sourced from reputable UK merchants and leading auction houses before being moved to professional storage. The collection opens with fifty-two Bordeaux selections, led by **Mouton** with a three-bottle banded OWC of 2015 and a six-bottle banded OWC of 2016, and **Lafite** with a six-bottle OWC of the acclaimed 2000 vintage. **Margaux** is represented by twelve bottles of 1996 in OWC, joined by a case of 2009 **Pavie** and nine bottles each of 2016 and 2017 **Bordeaux Collection Group Duclot** in banded OWC. Further highlights hail from **Angélus, Cos d'Estournel**, and **Lafleur**. Burgundy delights with some tremendous lots including six bottles of 2009 **D'Auvenay** Bonnes Mares, twelve bottles of 2009 **Cathiard** Romanée St. Vivant in OCB, and six gorgeous bottles of 2011 **D'Auvenay** Chevalier Montrachet in OWC! The New World makes its presence felt with celebrated California selections from **Abreu**, **Araujo**, **Aubert**, **Bond**, **Colgin**, **Opus One**, **Peter Michael** and **Screaming Eagle**, capturing the breadth and depth of two decades of collecting at the highest level!



A Collector Of All Things Beautiful, lots 819-876, joins us with fifty-eight selections led by brilliant Bordeaux. We are thrilled to welcome back this longtime collector who has impeccable taste—not just in wine, but in art, watches, and the finer things in life. He's spent decades acquiring only from the best sources with proven provenance, and his cellar reflects a deep commitment to excellence. Ancient treasures set the tone, including 1952 and 1959 La Mission, 1926, 1929, 1934, 1957 and 1961 Latour, 1961 Mouton, 1959 and 1967 Palmer, and 1964 Petrus!!! Wow!!! More contemporary icons follow with an original wooden case 1982 Petrus, 1989 and 2000 La Mission, 1986 Lafite, 2003 Latour and 2010 Mouton. Burgundy is equally captivating, reaching back to 1959 Clos du Tart and 1978 Bouchard Chambolle Musigny Les Charmes, and continuing through to 1990 DRC La Tâche, 2009 Groffier Bonnes Mares, 2014 Leflaive Bâtard Montrachet, and magnums of 2018 and 2019 Rousseau Gevrey Chambertin Clos St. Jacques! California offers a fetching finale with rare five-liters of Dunn Howell Mountain from the 1980s and 1990s! An exceptional offering from an exceptional cellar—every bottle removed from professional storage and beautiful indeed!

Spirits collectors, take note as we present **Karuizawa: Mythical Japanese Single Malt**, in **lots 943-1043**. Founded in 1955 at the foot of Mount Asama, Karuizawa was Japan's smallest and most exacting distillery, modeling itself on traditional Scottish methods with copper pot stills imported from Scotland and Golden Promise barley, the same low-yield, high-quality strain famously used exclusively by Macallan. Golden Promise imparted rich oils and concentrated flavor, which, when combined with maturation in European oak sherry casks from Spain, gave Karuizawa whiskies their hallmark depth, intensity, and dark, resinous character. Production remained artisanal and small-scale until ceasing in 2000, after which the distillery was demolished, leaving a finite number of casks that have since become some of the rarest and most coveted in the world. Over the past two decades, Karuizawa has achieved cult status, setting record prices at auction, and this consignment offers a rare opportunity to acquire a wide range of its vanishing treasures — liquid history from one of Japan's most legendary and uncompromising distilleries, preserved in professional storage until now. Highlights include **Noh Cask** #7640 1994 and the complete **Sumo 48 Wrestlers Set!** Spirits enthusiasts should also make special note of **lot 1044**, which features the historical and exquisite 1951 Macallan!

Join us live from Hong Kong on September 26 and 27 for a magnificent fall auction of the finest and rarest wines! Cheers to your health and to great wine!

In Vino Veritas,

John Kapon

Chairman, Acker Merrall & Condit Companies